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 Protokół nr 108/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 grudnia 2021 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 108 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Teresa Łątkowska, Marcin Buliński, Skarbnik –  
Sebastian Kiński, Sekretarz - Ewa Kalisz-Górzkowska. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej 
wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 4 Członków Zarządu. Wymóg kworum został 
zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 108 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pani Kubacka poinformowała, że zmienił się tytuł uchwały w punkcie trzecim porządku 
posiedzenia, który otrzymał brzmienie: 
„ w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu zmiany Uchwały Nr XXXVII/234/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie ustalenia na 2022 
rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie”. 
Pan Starosta odczytał tytuł powyższej uchwały i przegłosował powyższe zmiany w porządku 
posiedzenia. 
Za przyjęciem zmian w punkcie trzecim porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak,                     
J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.  
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Generalnego 
Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie drogi ekspresowej S5 na odcinku Wirwajdy 
– Nowe Marzy (A1).  
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że powstaje nowy odcinek drogi ekspresowej jako obejście 
obwodnicy Ostródy. Dlatego też jest prośba o współpracę przy wszelkich kwestiach 
formalnych związanych z budową drogi ekspresowej S 5. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego pisma. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Pismo GDKiA stanowi załącznik nr 2. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji dla zadania pod 
nazwą „Budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Nr 1335N w miejscowości 
Mroczno”.  

Pani Robaczewska poinformowała, że najkorzystniejszą ofertą była oferta złożona przez: 
Przedsiębiorstwo Drogowo – Budowlane Sp. z o.o. z Brodnicy, cena ofertowa brutto wynosi: 
459 412,44 zł. Dodała, że zadanie jest dofinasowane z Rządowego Programu Funduszu 
Rozwoju Dróg, wartość dofinansowania po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym 
wynosi 171 553,11 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji projektu zmiany Uchwały Nr XXXVII/234/2021 Rady Powiatu w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie ustalenia na 2022 rok 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 
 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że w pojętej uchwale Rady Powiatu dotyczącej usuwania 
pojazdów wkradł się błąd w paragrafie 2 w punkcie 7, gdzie jest mowa o pojazdach 
przewożących materiały niebezpieczne. Poinformowała, że powinna być wpisana kwota 225 zł, 
a była wpisana kwota 255 zł. Dodała, że zmiana tej stawki powoduje przeprowadzenie 
ponownych konsultacji powyższego projektu uchwały. Pani Robaczewska zaproponowała, żeby 
konsultacje przeprowadzić w terminie od 06.12.2021r. do 13.12.2021r., natomiast spotkanie z 
przedstawicielami organizacji pozarządowych, żeby odbyło się w dniu 13.12.2021r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVII/234/2021 Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 listopada 2021r. w sprawie ustalenia na 2022 rok 
wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka  


